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Под данным обращением подписались 988 горловских болельщиков. Приводим полный
текст обращения.      
  "Шановний Євгене Вікторовичу!  
  Завдяки Вашій підтримці та підтримці Федерації футболу Донецької області  в 2011 році
наше місто було представлено футбольною командою в Чемпіонаті Донецької області з
футболу.   
  Сезон 2011 року був дуже невдалий для нашої команди. Команда закінчила на
останньому місті, маючи 21 поразку, 1 нічийний результат та 2 перемоги (технічні перемоги
у зв’язку з неявкою команд). Незважаючи на негативний результат, команда мала
активну підтримку на домашніх матчах на стадіоні «Шахтар», а також на виїзних матчах в
Донецьку, Слов’янську та Маріуполі.   
  Дуже болісно констатувати факт, що майстерність нашої команди, а також її оснащення 
значно поступались іншим командам Донецької області. Таким представництвом нашого
міста в Чемпіонаті області команда не зможе підняти імідж міста на обласному рівні.   
  Не варто наголошувати на важливості розвитку спорту та пропагуванні занять спортом,
завдяки чому населення, а, як наслідок, і наше місто та Держава, стає міцнішою та
заможнішою, і наскільки велика популярність футболу як виду спорту, що пропагує
сказане вище. Просимо Вас особисто звернути увагу на долю Футбольного Клубу
«Шахтар» Горлівка та сприяти у відродженні славних традицій горлівського футболу.   
  Сподіваємось, що Ви, як молода людина, що народжена, мешкає та турбується про рідне
місто, знайдете можливість та допоможете у відродженні Футбольного Клубу. З боку
вболівальників ФК «Шахтар» м. Горлівка Ви отримаєте підтримку та сприяння.   
З повагою, вболівальники ФК «Шахтар» м. Горлівка".
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